
 

 

Verslag Vlaamse Schaakfederatie vzw. 
op 12 januari 2019 om 14u00. 
Onder de Toren 14, te 2800 Mechelen 

Aanwezig: 
Bestuursleden: Bart Van Tichelen, Marc Clevers, Jan Gooris, Ben Dardha 

Ereleden: Simonne Dorval, Louis Corbeel, 

Afgevaardigden: Pavel Englicky(liga Limburg), Eddy De Gendt(liga Oost-Vlaanderen) 
 

Om 14u00 Opent de voorzitter de vergadering. 
Toestand Vlaams Brabant.  

De voorzitter van de Vlaams-Brabant werd naar de vergadering uitgenodigd om 

nadere uitleg te geven over het misverstand met de aansluiting van leden en 
lidgelden van de liga Vlaams-Brabant. Helaas heeft de voorzitter Vlaams-Brabant zich 

moeten verontschuldigen. 
Eén bestuurslid meent dat het beter zou zijn om het meningsverschil te stoppen en 

ons beter te concentreren op de statuten of het huishoudelijk om dit probleem 
definitief op te lossen. 

Men besluit de statuten te laten zoals ze zijn en de uitnodiging van de BAV aan te 
passen. 
 

Subsidie normentoernooi. 
Wachtebeke. 

Het subsidiebedrag zou 1250 euro bedragen voor twee normenjagers. De VSF zal wel 
aandringen om sommige spelers te vervangen die een te lage elo-rating hebben, dit 

om spelers die voor een norm gaan, meer kans te geven een norm te bekomen. De 

VSF vraagt dat het resultaat dat de normspeler zou moeten behalen hooguit 6,50 
maar zou mogen zijn.  

Er wordt ook een kleine samenvatting gevraagd van het toernooi. 
BYCC 

Voor het BYCC is het bedrag 3000 euro, t.t.z. maximaal 500 euro per speler. Ook hier 
gelden de zelfde voorwaarden als hierboven. Ook hier wordt een kleine samenvatting 

van het toernooi gevraagd ter publicatie op de site VSF.  
 

Vlaamse kampioenschappen 2020 

De liga Antwerpen stelt zich kandidaat voor het organiseren van de Vlaamse 
kampioenschappen 2020. Kandidatuur werd aanvaard. 

 

Varia 
Artikels op de site 

Een lid van het bestuur meent als we mensen naar de site van de VSF willen krijgen 
dat er ook artikels moeten opkomen. Leden die hiertoe bereid zijn kunnen daar 

eventueel artikels opzetten of laten opzetten en daarvoor een kleine vergoeding voor 

de auteursrechten ontvangen. Voor het plaatsen van artikels is er tot nog toe slechts 
één kandidaat. Wat de nieuwe site zelf betreft, die krijgt stil aan vorm maar de 

webmaster kan nog geen eind datum bepalen wanneer die zal klaar zijn.  
 



 
 

 
VSF-archieven 

Er wordt beslist de oude VSF-archieven (op zolder bij MC) beschikbaar te stellen voor 
Freddy de Simpelaere (enige kandidaat om ze over te nemen) 

 
VSD-contract 2019 

Blijft zoals de vorige jaren met de (gratis) optie dat VSF-schakers voortaan kunnen 
aanvragen om het rechtstreeks te krijgen (VSD.direct) 

 
Recht van antwoord 

De brief van RH met de vraag om een recht van antwoord te publiceren in VSD op 
een bericht in dit zelfde maandblad verschenen zal door de voorzitter beantwoordt 

worden. Gezien dit, volgens de redacteur en de voorzitter niets te maken heeft met 

de inhoud gepubliceerd in VSD kan daar helaas geen gunstig gevolg aan worden 
gegeven. 

Voor de RvB VSF, 
        Marc Clevers, 

Secretaris, 
 

 
 


